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Bestyrelsesmøde 3 
Onsdag d. 6. september kl. 15.00 – 18.00 

Mødet blev afviklet i ADD 

 
 
Til stede: Leif Mikkelsen, Bente Skovgaard Kristensen, Henrik Puggaard, Lars Pedersen, Ditte Roth 
Hulgaard og Henriette Engel Brøns. Fra sekretariatet deltog Kim Højgaard Ravn, Anders Voigt Tinning, 
Amalie Vinde Vrettos og under pkt. 3 Thomas Kamm Ringsted.  
 
Mødet begyndte kl. 15.10 
 
1. Godkendelse af dagsordenen (Beslutning) 
Bestyrelsen godkendte dagsordenen.   
 
2. Bistand til sanktionerede atleter (Drøftelse) 
Bestyrelsen drøftede understøttelse af sanktionerede atleters mentale helbred og trivsel i forbindelse med en 
dopingsanktion, herunder ADD’s eventuelle rolle heri, og gav sekretariatet et mandat til at arbejde videre 
med at afdække løsningsmuligheder i samarbejde med Danmarks Idrætsforbund, Team Danmark og 
Atletkomitéen.  
 
3. DM-ugen (Orientering) 
Thomas Ringsted, ADD’s kontrolkoordinator, orienterede bestyrelsen om erfaringerne fra DM-ugen, 
herunder hvilke faktorer der er i spil, når sekretariatet udvælger, hvilke idrætter og atleter, der skal testes, 
samt hvordan den praktiske eksekvering af dopingkontrollerne finder sted i samarbejde med ADD’s 
dopingkontrollanter. 
 
4. Status på Projekt Spejlven – midtvejsevaluering (Orientering) 
Sekretariatet orienterede om evalueringens overordnede konklusioner. 
 
Midtvejsevalueringen er endnu ikke færdig, hvorfor sekretariatet fremlagde de overordnede konklusioner 
mundtligt. Foreningen Spiseforstyrrelser og Selvskade har en selvstændig analyse- og evalueringsafdeling, 
der står bag evalueringen.  
 
De overordnede resultater er positive, hvad angår opnåelse af de satte resultatmål. De meget ambitiøse 
effektmål nås ikke i samme grad.  
 
På bagkant af den endelige midtvejsevaluering skal der afholdes et møde med fondene om 
midtvejsevalueringen.  
 
Bestyrelsen udtrykte stor opbakning til projektet, og satte fokus på, at det er af stor værdi, at projektet 
henvender sig til alle børn i en årgang. Der er ingen, der bliver udstillet eller kategoriseret, hvilket er en 
særlig styrke ved dette projekt, som sekretariatet kan have for øje i fremtidige dialoger om fortsættelse af 
projektet.   
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5. Økonomi (Beslutning) 
Bestyrelsen tog orienteringen om halvårsregnskabet 2023 til efterretning og vedtog det reviderede budget 
2023 som forelagt.  
 
6. Anvisningsregler (Beslutning) 
Bestyrelsen godkendte udkast til nye anvisningsregler, der indebærer, at både direktør og vicedirektør 
fremover kan anvise fakturaer.  
 
7. EliteSupport (Orientering) 
Sekretariatet oplyste, at der er kommet én henvendelse til EliteSupport. Sekretariatet oplyste desuden, at 
der er gennemført en første bølge af kommunikation bestående af målrettet kommunikation til hhv. de Team 
Danmark-støttede atleter og den brede befolkning. En anden bølge af kommunikation er under forberedelse 
og skal lanceres i løbet af efteråret. Denne vil indeholde elementer som f.eks. videospots målrettet primært 
atleterne. En tredje bølge af kommunikation forud for OL i Paris er i idé-/udviklingsfasen. Der arbejdes 
desuden på, at atleternes kendskab mv. til funktionen kommer til at indgå i Team Danmarks årlige trivsels- 
og tilfredshedsundersøgelse, som ventes gennemført i efteråret eller primo 2024.  
 
8. WADA-kodeks-revidering (Orientering) 
Sekretariatet orienterede om procesplanen for kodeksrevideringen, samt hvordan sekretariatet har og 
påtænker at bidrage hertil. 
 
Bestyrelsen bakkede op om sekretariatets involvering i processen og angav, at de ville være interesserede i 
at deltage i en drøftelse heraf på næste møde. WADA åbner for første konsultationsfase i slutningen af 
september, så det vil være naturligt at tage en drøftelse med bestyrelsen på mødet i november 2023. 
 
9. Meddelelser (Orientering) 
Bestyrelsen tog statusrapporten samt de øvrige meddelelser fra sekretariatet til efterretning. 
  
10. Eventuelt 
 
 
Mødet sluttede kl. 17.55 


